
Zápis č. 5/2014 
Z Valné hromady SOTM, konané 11. prosince 2014 v 17.00 hodin v sídle 

SOTM 
 

Valná hromada byla řádně svolána, předseda konstatoval, že je přítomna nadpoloviční většina 
zástupců obcí, je tedy usnášení schopná. 

Přítomni:  dle prezenční listiny 
 
Jednání Valné hromady Sdružení obcí Toulovcovy Maštale konané 11. prosince 2014 proběhlo 
v době od 17:00 hodin do 19:00 hodin. Jednání zahájila a řídila Lucie Oherová, ředitelka svazku. 

Program: 
1. Kontrola úkolů z minulých usnesení 
2. Návrh rozpočtu na rok 2015 
3. Rozpočtová opatření  
4. Plán inventur k provedení inventarizace k datu 31. 12. 2014 
5. Hospodaření svazku k 30. 11. 2014 
6. Členské příspěvky na rok 2015 
7. Informace o orgánech svazku  
8. Realizace POV 2014 
9. Podané projekty do programu „Podpora budování infrastruktury cestovního ruchu v 

PK“ 
10. Meziobecní spolupráce při likvidaci odpadu 
11. Zpráva o činnosti svazku v roce 2014 
12. Různé (nová turistická známka, návštěvnost rozhleden, strategický plán) 
13. Schválení návrhu na usnesení 

 
Schválení programu Valné hromady 
Přednesený návrh na program Valné hromady byl bez připomínek a doplnění schválen všemi 
hlasy.  
Volba návrhové komise 
Návrhová komise: František Zavoral, Jan Melša  
Návrhová komise byla schválena všemi hlasy. 
Volba ověřovatelů zápisu 
Ověřovatelé zápisu: Milada Drahošová, Jaromír Raba 
Ověřovatelé zápisu byli schváleni všemi hlasy. 
1. Kontrola dříve přijatých usnesení 
č.8/2013 ředitelce svazku zmapovat současný stav mostků na cyklotrasách s ohledem na 

budoucí řešení (fotodokumentace) 
zodpovídá - ředitelka SOTM      – průběžně realizováno 

č. 4/2011 narovnání majetkových vztahů – nadále trvá 

Valná hromada bere na vědomí zprávu o plnění usnesení. 
 
2. Návrh rozpočtu na rok 2015 
Účetní SOTM seznámila přítomné s návrhem rozpočtu příjmů a výdajů na rok 2015. Rozpočet je 
sestaven jako schodkový, v příjmech 1.900 tis. Kč, ve výdajích 2.275 tis. Kč. V rozpočtu je 
zahrnuto čerpání poskytnutého úvěru od České spořitelny, jímž bude pokryt schodek mezi 
rozpočtovanými příjmy a výdaji. 
Valná hromada schvaluje návrh rozpočtu na rok 2015. 
Pro: 7, Zdržel se: 0, Proti: 0 



 
 

3. Rozpočtová opatření  
Valná hromada projednala a schválila rozpočtové změny č. 6, 7 a 8 (jejich kopie viz příloha 
zápisu).  
Valná hromada schvaluje rozpočtovou změnu č. 6. 
Pro: 7, Zdržel se: 0, Proti: 0 
Valná hromada schvaluje rozpočtovou změnu č. 7. 
Pro: 7, Zdržel se: 0, Proti: 0 
Valná hromada schvaluje rozpočtovou změnu č. 8. 
Pro: 7, Zdržel se: 0, Proti: 0 
 
4. Plán inventur k provedení inventarizace k datu 31. 12. 2014 
K zajištění úkolů vyplývajících z § 29 a 30 zák. č. 563/1991 Sb. o účetnictví v platném znění a 
v souladu s vyhl. č.  270/2010 Sb. o inventarizaci majetku byl valné hromadě předložen „Plán 
inventur“ k provedení inventarizace majetku, závazků a pohledávek DSO k datu 31. 12. 2014. 
V rámci tohoto plánu byly sestaveny inventarizační komise. Hlavní inventarizační komise ve 
složení: předseda p. Jan Macháček a členové p. František Bartoš a p. Luboš Šplíchal, dílčí 
inventarizační komise ve složení: předseda p. Lucie Oherová, členové p. Iveta Nováková a sl. 
Karolína Víchová. Zahájení inventarizačních prací se stanovuje dnem 19. 12. 2014, ukončení 
dnem 
20. 01. 2015, kdy budou veškeré inventarizační soupisy, vč. dokladové inventury účtů předány 
k zaúčtování. 
Valná hromada schvaluje plán inventur a složení inventarizační komise k provedení inventarizace 
k datu 31. 12. 2014. 
Pro: 7, Zdržel se: 0, Proti: 0 

5. Hospodaření svazku k 30. 11. 2014 
Hospodaření svazku vykazuje k datu 30.11.2014 následující zůstatky: 
v oblasti příjmů na rozpočet po změnách ve výši 2.454,1 tis. Kč = skutečnost 2.462.525,72 Kč, tj. 
plnění na 100,3 %,  
v oblasti výdajů na rozpočet po změnách ve výši 3.256,3 tis. Kč = skutečnost 1.802.553,96 Kč tj. 
plněni na 65,4 %. Nižší plnění výdajů je dáno skutečností, že nebyla dosud realizována a 
fakturována rekonstrukce Toulovcovy rozhledny. 
Valná hromada bere na vědomí informaci k hospodaření svazku k 30. 11. 2014. 
 
6. Členské příspěvky na rok 2015 
Ředitelka svazku informovala přítomné o výši členských příspěvků na rok 2015. Částka zůstává 
stejná jako v roce 2014, tedy 45,- Kč na obyvatele. 
Valná hromada schvaluje členské příspěvky na rok 2015 ve výši 45,- Kč. 
Pro: 7, Zdržel se: 0, Proti: 0 
 

7. Informace o orgánech svazku  
Ředitelka svazku informovala přítomné o orgánech svazku, které byly voleny 17. 12. 2012. 
Členové dozorčí rady a předseda svazku mají mandát na 4 roky a zůstávají nadále ve svých 
funkcích. 
Valná hromada bere na vědomí informaci k orgánům svazku. 
 
8. Realizace POV 2014 
Ředitelka svazku informovala přítomné o průběhu realizace POV 2014. Na rozhledně Borůvce byla 
opravena konstrukce (celkem 5 stojen bylo vyměněno), bylo provedeno chemické ošetření. Na 
rozhledně Terezce byly natřeny plošiny, bylo vyměněno oplocení schodiště a částečně provedeno 
chemické ošetření.:  



 
Valná hromada bere na vědomí informaci k realizaci POV 2014. 
 
9. Podané projekty do programu „Podpora budování infrastruktury cestovního ruchu v PK“ 
Ředitelka svazku informovala přítomné o podaných projektech do programu „Podpora budování 
infrastruktury cestovního ruchu v PK“. Celkem byly podány 2 projekty. Spoluúčast SOTM na 
financování projektů je 30 %. Spoluúčast pro první projekt s názvem „Výstavba úschovny kol pro 
návštěvníky mikroregionu Toulovcovy Maštale“ bude uhrazena z finančního daru od města Proseč, 
určeného na výstavbu úschovny kol. Její výstavba nám umožní získat certifikát „Cyklisté vítáni“. 
Spoluúčast na druhý projekt s názvem „Obnova propagačních cedulí v mikroregionu Toulovcovy 
Maštale a v jeho partnerských regionech“ bude uhrazena částečně z SOTM, zbývající část uhradí 
partnerské regiony, kterých se projekt týká. Záměrem projektu je výměna propagačních tabulí 
Litomyšlska, Poličska, Hlinecka a Toulovcových Maštalí umístěných v regionu. 
Valná hromada bere na vědomí informaci k podaným projektům. 
 
10. Meziobecní spolupráce při likvidaci odpadu 
Předseda svazku informoval přítomné o meziobecní spolupráci při likvidaci odpadu. Následně bylo 
domluveno pokusit se za SOTM podat žádost o dotaci na kompostéry do Operačního programu 
Životní prostředí.  
Valná hromada bere na vědomí informaci k meziobecní spolupráci při likvidaci odpadu. 
 

11. Zpráva o činnosti svazku v roce 2014 
Ředitelka svazku informovala přítomné o činnostech a aktivitách, které sdružení během roku 2014 
realizovalo. 
Valná hromada bere na vědomí informaci k činnosti svazku v roce 2014. 
 
12. Různé (nová turistická známka, návštěvnost rozhleden, strategický plán) 
Ředitelka svazku informovala přítomné o nové turistické známce Muzea dýmek, která je již 
v prodeji a turistické vizitce. Dále informovala o návštěvnosti na rozhlednách. Na Terezce bylo 
v roce 2014 celkem 4804 návštěvníků, na Borůvce 3741 návštěvníků. 
Valná hromada bere na vědomí informaci k různé. 
Ředitelka svazku informovala přítomné o Strategickém plánu rozvoje Sdružení obcí Toulovcovy 
Maštale 2012 – 2020 a o aktualizaci tohoto plánu týkající se  meziobecní spolupráce. 
Valná hromada schvaluje aktualizaci Strategického plánu rozvoje Sdružení obcí Toulovcovy 
Maštale 2012 – 2020. 
Pro: 7, Zdržel se: 0, Proti: 0 

 
14. Schválení usnesení 
Komise pro usnesení přednesla návrh na usnesení a provedla rekapitulaci usnesení, které bylo 
jednotlivě přijato a schvalováno po každém bodu programu. 
Přednesené usnesení bylo schváleno všemi hlasy. 
 
V Proseči 11. 12. 2014 
 
Předseda svazku:   ………………………………… 
 
Ověřovatelé zápisu:   ………………………………… 
 
     ………………………………… 
 
 

Zapsala: Lucie Oherová 


